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Voorstel 
1. €150.000 uit het investeringskrediet 'Minicontainers restafval en gft' nu beschikbaar te 

stellen voor het vervangen van de chips van alle minicontainers in de gemeente Vught. 

Eerdere besluitvorming 
Er is een investeringskrediet van €700.000 beschikbaar voor de aanschaf van nieuwe 
minicontainers (individuele groene en grijze container bij elk adres). 

In de Programmabegroting 2022 is besloten het investeringskrediet door te schuiven naar 2023, 
omdat we eerst het nieuwe afvalbeleid wilden afwachten. 

Inleiding 
Er is een bedrag gereserveerd voor het vervangen van alle containers. De verwachting is dat dit 
€700.000 zou kosten. We zien af van vervanging van alle containers, omdat onze oude containers 
volgens de Afvalstoffendienst van betere kwaliteit zijn dan nieuwe gerecyclede containers die 
tegenwoordig gemaakt worden. Deze zijn veel dunner en gaan sneller stuk. Het vervangen van de 
chips in alle huidige containers is wel noodzakelijk. Dit is een stuk goedkoper dan het vervangen 
van alle containers. 

Helaas ervaart de Afvalstoffendienst steeds meer problemen met het lezen van de huidige chips, 
die hun geschatte levensduur waarschijnlijk hebben overschreden. Het signaal van de chips is te 
zwak, waardoor sommige voertuigen van de Afvalstoffendienst de ledigingen niet meer kunnen 
registreren. Als dit gebeurt tijdens een gft-route, dan heeft dit geen financiële gevolgen. Echter, 
als de wagen geen ledigingen van restafval registreert dan loopt de gemeente inkomsten mis, 
omdat bewoners betalen per lediging van de grijze container. Ook de nieuwste wagens ervaren 
problemen met het lezen van de chips. Hierdoor zijn er steeds minder wagens die de 
Afvalstoffendienst in kan zetten voor de afvalinzameling in Vught. 
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Het verzoek is daarom om alle chips in de gemeente Vught zo snel mogelijk te vervangen. De 
huidige chips zijn speciaal geprogrammeerd voor Vught. Deze oude chips zijn niet meer 
verkrijgbaar. Daarom moeten de oude chips vervangen worden door nieuwe chips die voldoen 
aan de STOSAG standaard. Deze standaard wordt overal in Europa gehanteerd. 

Beoogd effect 
Het behouden van zekerheid over het registreren van het aantal ledigingen van de containers. 

Argumenten 
1.1 Anders bestaat het risico dat de ledigingen niet geregistreerd worden 
De huidige chips hebben hun levensduur overschreden. Als de ledigingen van restafval niet 
geregistreerd worden dan loopt de gemeente inkomsten mis. Bij missers in de registratie van het 
restafval gaat het al snel om 250 containers per route en mogelijke derving van inkomsten voor 
de gemeente van ca. €3500 per route. 

1.2 De STOSAG chips zijn het meest gangbaar 
Deze standaard chips worden overal in Europa gebruikt en kunnen door elke inzamelaar 
uitgelezen worden. Mochten we ooit een andere inzamelaar willen dan de Afvalstoffendienst, dan 
is de kans groot dat zij ook werken met deze standaard chips. Bovendien zijn deze chips veel 
goedkoper dan de huidige chips, omdat deze niet apart geprogrammeerd hoeven te worden voor 
de gemeente Vught. 

Kanttekeningen 
1.1 Er moet een conversie op de chipnummers uitgevoerd worden 
Brabant Water kan de nieuwe standaard chips niet inlezen door hun systeem. Daarom moet door 
de Afvalstoffendienst een conversie gedaan worden op de chipnummers. Voorwaarde is dat 
mogelijke risico's voor de gemeente zijn bij eventuele problemen die ontstaan als gevolg van de 
conversie. De originele bestanden blijven wel beschikbaar, dus eventuele fouten zijn wel op te 
lossen. Maar het kan fout gaan als bijv. Brabant Water de gegevens wel kan inlezen en verwerken, 
maar vervolgens blijken er fouten in te zitten. Dan kunnen er onterecht facturen verstuurd zijn 
die achteraf gecorrigeerd moeten worden. 

1.2 In het voorjaar gaat de raad zich buigen over eventueel nieuw afvalbeleid 
Het zou logisch zijn om het vervangen van de chips te behandelen tijdens het vaststellen van het 
nieuwe afvalbeleid. De problemen verergeren echter steeds meer en de registratie van ledigingen 
komt in gevaar. Daarnaast moet deze opdracht aanbesteed worden. Vandaar dat nu budget wordt 
gevraagd om de chips in 2022 nog te vervangen. 
Bovendien is de kans klein dat de minicontainers op korte termijn geheel zullen verdwijnen. 

Financiën 
De totale kosten voor het vervangen van de chips bedragen €150.000,-. Door de raad is een 
krediet beschikbaar gesteld voor 2023 voor de vervanging van afvalcontainers. Het voorstel is om 
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€150.000,- hiervan in 2022 beschikbaar te stellen. Het overige deel van het krediet wordt in 2023 
ingezet, waarbij de keuzes die gemaakt worden in het raadsbesluit over het afvalbeleid (juni 2022) 
worden meegenomen. 

Communicatie 
Het omchippen wordt uitgevoerd door een externe partij. Zij zorgen voor de communicatie 
richting bewoners en voor de beantwoording van eventuele vragen. 

Burgemeester en wethouders van Vught, 
De secretari 

Openbare bijlage(n): 
Vertrouwelijke bijlage(n): 
Bijlagen onder geheimhouding: 

R.J. van de Mortel 

Nee 
Nee 
Nee 
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